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V této epizodě s Jamesem Corbettem a Jamesem Pilatem se mimo jiné dozvíme o Cyber Polygonu,
cvičení jako příprava na možnou kyber pandemii, které je podpořeno nikým jiným, než Světovým
ekonomickým fórem. Více zajímavých zpráv ve videu.

 

 

Přepis:

Corbett: Vítejte v Novém světě další týden. Jsem James Corbett z CorbettReport.com.

Pilato: A já jsem James Evan Pilato z MediaMonarchy.com. Zájem žalobce zastávat svoje právo na
svobodu projevu převažuje zájem odpůrce to právo omezit. Čeká nás tento příběh a dále příprava
virtuální vlajky pro Cyber Polygon, ale nejprve… Japonsko očkuje všechny kvůli hrám, které nikdo
nechce. Japonsko zvažuje očkování všech 70 tisíců dobrovolníků her v Tokiu. Japonsko zvažuje… Je
zajímavé, jak to frázují.

Zvažují očkování. Jakoby samotní lidé v tom neměli žádné slovo. Jako když chlápci říkají: „Jo, s ní
bych si to rozdal.” Jo, ona s tebou… určitě. Japonsko zvažuje očkování 70 tisíců dobrovolníků pro
olympiádu a paralympiádu. Zatímco tisíce novinářů budou sledováni globálním systémem, zatímco
budou v povinné karanténě poté, co vstoupí do země, za účelem zvýšení bezpečnosti olympiády
během pandemie koronaviru, řekly úřady před pár dny. Tuto část z titulku vynechali. Titulek zní:
Japonsko zvažuje očkování všech 70 tisíců dobrovolníků pro hry v Tokiu.

Nepíšou: Novináři budou trasováni a sledováni, zatímco budou uzavřeni v hotelu. Olympijská
ministryně, Tamayo Marukawa řekla v reakci na otázky parlamentu, že úřady se už dohodly, že se
budou zabývat myšlenkou očkovat všechny dobrovolníky, kteří se registrují u organizační komise,
aby mohli pomáhat na stadionu a v olympijské vesnici.

Odhalila plán v době, kdy Japonsko stále zaostává za ostatními rozvinutými zeměmi v očkování.
Drtivá většina lidí v zemi ještě nebyla očkovaná, zatímco zbývá méně než 50 dní do zahájení
olympiády. Toshiro Muto, CEO organizační komise, minulý týden řekl reportérům, že zhruba 10 tisíc
z 80 tisíc lidí, kteří mají pomáhat při hrách, se rozhodli skončit kvůli obavám z viru, jako možný
důvod, uvádí… proto je v titulku 70 tisíc a ne 80 tisíc. Mezinárodní olympijská komise řekla, že
americký farmaceutický gigant Pfizer… víš, ti co stojí za poškozenými srdečními tepnami a mrtvými
zdeformovanými nigerijskými dětmi… bože, stačí se podívat na jejich stránku na Wikipedii.

Pfizer poskytne zdarma vakcíny delegacím účastnící se her v Tokio. Mezitím Seiko Hašimotová,
prezidentka organizační komise, řekla, že novináři ze zahraničí podávající zprávy o hrách budou
pečlivě monitorováni. Členové médií a ostatní, včetně těch od korporátních sponzorů, budou po
vstupu do Japonska muset dokončit 14denní karanténu před olympiádou.
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Úřady říkají, že budou trasováni pomocí GPS, pouze během karantény… Hašimotová řekla, že budou
také ubytováni pouze na místech, na která dohlíží organizační komise, což snižuje počet hotelů, které
mohli použít, ze 350 na 150. 70 tisíc a více lidí… řekla, že si nebudou moct pronajmout ubytování
nebo zůstat doma u přátel. Další novinky o tom, jak moc je Japonsko nadšené z nacistických her.
Vedoucí pracovník japonské olympiády skočil pod vlak, podle všeho sebevražda. A nemyslím si, že s
tím měl něco společného Kevin Spacey. Jamesi… bez ohledu na moje špatné vtipy ze seriálu House of
Cards… tohle vypadá jako další obří nepořádek. Jakoby se pomalu hromadil a my čekali, než všem
vybouchne do obličeje. Při nejmenším protože to vypadá, že Japonci tohle nechtějí, že?

Corbett: Ano, řekl bych, že drtivá většina vážně tohle nechce. Ale stane se to… o tom není pochyb.
Je to jen otázka toho, jak to uvedou. Jsme několik týdnů od olympiády a stále řeší všechny detaily. Je
to šílenství. Hádám, že to je jedna z kladných stránek. Pokud bys japonskou vládu dal do vlhkého
papírového pytle a řekl jim, aby z něj vylezla, zorganizovala by komisi, která by řešila, jak z pytle
vylézt… Trvalo by měsíce, než by někoho napadlo se z toho pytle prodrat ven. To je tady asi kladná
stránka.

Dovedu si představit, že kdyby se tyto hry pořádaly v USA nebo jiném místě, které dokáže
organizovaněji a účinněji vymáhat nařízení, tohle by byla noční můra. Potenciálně to i tak bude noční
můrou, ale ne tak špatné, jaké by to mohlo být… mohli použít olympiádu jako záminku, že všechny v
zemi ihned naočkují, že všechny budou sledovat… mohli to použít k zavedení policejního státu, ale
neudělali to. Hádám, že to je dobrá věc, ale podle mě za to může jen nedostatek organizace než
nedostatek vůle. Jak nadále říkám… stále si myslím, že jak olympiáda skončí, mohou začít pracovat
na tom, aby si došlápli na japonskou populaci.

Už s tím začali… od mého videa z doby před pár měsíci schválili novou legislativu, která umožňuje
místním vládám uvalit určitá omezení podniků, když je vyhlášen „nouzový stát”… jako nařídit
zavírání ve 20:00, apod… vynucovat to pod hrozbou pokut. Začali se snažit tu infrastrukturu
zavádět… ne úplně lockdowny, jak zažívají lidé z celého světa, ale některá opatření. Hádám, že těch
opatření bude po konci olympiády víc, ať mají jakoukoliv formu. Přišlo mi zajímavé… ten článek, ze
kterého citujeme… ano, mluví samozřejmě o očkování co nejvíce lidí, a samozřejmě o GPS trasování.
Aktualizace toho dnešního článku… Olympijský orgán podle všeho říká, že návštěvníci nebudou
sledováni pomocí GSP v reálném čase. Ne, ne… budou sledovat jejich GPS souřadnice a vše ostatní,
aby poté mohli zpětně říct: Řídili jste se svým plánem?

Sledovat lidi v reálném čase by vyžadovalo spoustu pracovní síly, takže to dělat nebudeme… jen
posbíráme všechna data, abychom je mohli později vyhodnotit a určit, co jste dělali a nedělali… jestli
jste spáchali myšlenkový zločin. Což samozřejmě je celý směr tohoto bio-bezpečnostního policejního
státu, který zavádí. Chci vidět, jakou formu tato aplikace, nebo co to je, bude mít. Kotníkové
náramky? Nevím. Kdo ví, v jaké formě to chtějí zavést. Každopádně… tohle může být zástěrka ke
kompletnímu zavedení bio-bezpečnostního státu. Ale jak jsem říkal, japonská vláda naštěstí není
dostatečně organizovaná, aby to udělala.

Pilato: No… a jak se někdy státá, za pár týdnů se můžeš ocitnout uprostřed největší události na
světě, ať chceš, nebo ne. Pokud budu stereotypický… když Japonsko není vůdcem v efektivitě, zdá se,
že všichni máme velké problémy. Když mluvíme o velkých problémech… náš druhý příběh v této 450.
epizodě Nového světu tento týden… uděláme tu věc, kvůli které nás cenzurují na platformách…
přečteme tiskové zprávy. Cyber Polygon se má zaměřit na bezpečný vývoj digitálních ekosystémů.

Tohle pochází ze CyberPolygon.com. Takže Cyber Polygon 2021. Mezinárodní online událost o
kyberbezpečnosti se má odehrát 9. července tohoto roku. Zaměří se na bezpečný vývoj digitálních
ekosystémů. Událost bude hostovat BI.ZONE, expert na strategické řízení digitálních rizik, a je
součástí SBER ekosystému. A samozřejmě s podporou Světového ekonomického fóra a jejich Centra
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pro kyberbezpečnost a Interpolu… bohužel ne té rockové skupiny. Tohle je každoroční událost, která
je až z roku… 2019.

Tohle je pouze třetí událost. Tuto věc spustili ve stejný rok, kdy uspořádali Událost 201. Hlavním
cílem Cyber Polygonu je zvýšit kyberbezpečnost napříč všemi úrovněmi. Jak je tradicí, budou
probíhat dvě věci zároveň. Online konference pro širokou veřejnost a praktické aktivity pro
odborníky na bezpečnost. Konference přinese spíkry, kteří budou mluvit o klíčových rizicích, které s
sebou přináší digitalizace, a budou sdílet nejlepší praktiky ve vývoji bezpečných ekosystémů.
Znovu… rádi používají slovo ekosystém, které popisuje přírodu, stromy, vzduch, apod. Ukradnou to
skutečné a prodávají nám to falešné. Ne, je to ekosystém! Měli byste v něm žít celý život.

Účastníci technického tréninku budou své dovednosti cvičit na zmírnění útoku na dodavatelský
řetězec. To zní povědomě. Jeden z nových prvků, který se tento rok představí, jsou aktualizace v
reálném čase pro odborníky na kyberbezpečnost, kteří se nemohou ke cvičení přidat… údajně kvůli
velmi strašidelné chorobě, která zabíjí miliony. V den události se prezentace od odborníků na
kyberbezpečnost a podněty organizátorů týkající se tréninkových scénářů se zveřejní na webu
CyberPolygon.com.

Materiály budou také dostupné po události… nejsem si jistý, jestli tam budou mít nějaké roztomilé
plyšáky. Klíčový vzkaz, který uvádí odborníci ze Světového ekonomického fóra a ostatních
mezinárodních platforem je ten, že bezpečnost dodavatelského řetězce se v roce 2021 stane velkým
problémem kyberbezpečnosti. Neustále se rozšiřující digitalizace upevňuje vzájemnou propojenost
mezi lidmi, zařízeními, společnostmi a zeměmi… a samozřejmě rozdíly mezi těmi věcmi zdánlivě mizí
a tudíž odolnost celého systému závisí na schopnosti každého článku v řetězci, aby odolal různě
velkým hrozbám.

Jamesi… obecně v minulosti já a bláznivá konspirační alternativní média jsme v podstatě říkali, že
jakékoliv cvičení, o kterém jsme předem věděli, nejspíše vždy ničím nebylo… šlo o cvičení, o kterých
jsme nevěděli. Jako útoky v Londýně 7.7. a 11. září v New Yorku… dost velké události, které nás
praštily do obličeje. V minulosti bych to řekl, ale teď se to zdá, že je to na úplně jiné úrovni.

Corbett: Ano, přesně tak. Teď je vše nepředvídatelné a nemůžeme nezbytně použít posledních pár
dekád jako příručku pro to, co se chystá v dalších letech. Ale ano, tomuto publiku určitě nemusíme
říkat, že tohle je už součástí nového cyklu, a pro tuto věc nás ve skutečnosti desítky let připravovali,
ale nejvíce posledních pár měsíců. SolarWinds, Colonial Pipeline, JBS.

A teď máme výpadky různých míst na světě, a lidé se jako první ptají: Je to kyberútok? Rozhodně nás
na tohle připravují. A Cyber Polygon je důležitou součástí toho. Jen skutečnost, že se to odehrává a
dostává mediální pozornost, a že je to podpořeno Světovým ekonomickým fórem a ostatními
zřejmými současnými udavateli agend. Nezapomeňme, že během Cyber Polygonu 2020 nám
galaktický císař Schwab tvrdil, že „covidová krize bude v tomto ohledu vnímána jako malé narušení v
porovnání s velkým kyberútokem.” Přesně víme, co připravují. Dokonce už přišli s výrazem kyber
pandemie.

A na co se teď konkrétně zaměřují? Kyberútoky na dodavatelské řetězce. Přesně jak se právě v
posledních týdnech objevilo v médiích, přesně jak tohle plánují. Ano, neříkám tady, že 9. července
dojde k nějakému velkému kyberútoku pod záštitou tohoto cvičení. Možná… jak říkáš, teď už je vše
možné. Ale to se zdá poněkud komické. Ale důsledky takovéto události jsou různé a hluboké.

Na jeden z nich budu nadále poukazovat, protože je absurdní a směšné… to, co nikdy neuslyšíte
zmínit v žádném mainstreamovém zdroji, je to, že celá tato událost je organizovaná pod záštitou
Sberbank, jednou z největších banek v Rusku. Tohle dělá konkrétně jejich tým pro kyberbezpečnost.



Znovu… hysterie z ruských hackerů z poslední poloviny dekády… a to, že tuto velkou
kyberbezpečnostní událost organizují Rusové… nic o tom neslyšíte.

Byl to ruský premiér, který Cyber Polygon z minulého roku uvedl. Je na tom něco divného… můžeme
si představit, jak se to odehraje. Například… co když Sberbank využívá všechny informace, které se
dozví od odborníků na kyberbezpečnost, a zjistí jejich slabiny, a jak nejlépe lidi hackovat, a pak to
využije k vypuštění kyberútoku, který pak zahájí kybernetickou světovou válku, či jinou formu,
kterou to bude mít.

Můžete si představit, jaké narativy už mají připravené, a určitě mají různá esa, která mohou ze svých
rukávů vytáhnout, pokud a kdy budou potřebovat. Ale to je jen jeden pohled. Ta nejdůležitější věc je
samozřejmě ta, že tohle nadále je a je stále větší součástí hlavního narativu. Jak jsme větší součástí
digitálního světa, budou nás strašit kybernetickými hrozbami stejně tak, jak posledních několik
dekád nás strašili lidmi v turbanech.

Tady je nová hrozba… buďte na ni připravení, protože přijde, a jak přijde, věřte tomu, že bude
zástěrkou pro celou řadu hříchů. Ekonomický kolaps… ať je to cokoliv… „oh, za to může kyberútok.
Byli to Rusové! Já to věděl! Teď je čas na válku.” Znovu… podle mě musíme být připraveni na tento
narativ, abychom byli proti němu naočkovaní, když použiji ten výraz, ještě než se stane.

Pilato: Jamesi, chybně jsi řekl 9. června… Cyber Polygon začíná 9. července. Naštěstí jsme 9. červen
přežili, jelikož to je dnes, jak natáčíme epizodu 450 Nového světa další týden. Jamesi, skoro jsi mi
připomněl… zjistit informace a použít je proti ostatním, je to jako v šachách, kdy používáš tahy
protihráče proti němu. Jak jsme se dozvěděli od Derrena Browna a našeho kamaráda Richarda
Growtha. Zajímavá věc na těchto hackerských útocích… všechny jsou pojmenovány podle něčeho z
přírody. Solar Winds (sluneční vítr) a Pipeline (potrubí).

Nejsou to útoky o Twitteru a Facebooku. Když mi řekli, že došlo k hackerskému útoku, moje první
reakce byla: Někdo cvičení zahájil brzy. JBS, partner Světového ekonomického fóra, byl pozoruhodně
terčem ransomware útoku. To je jeden z posledních hackerských útoků. A některé další… Policisté
získali zpět kryptoměny z psychologické operace Colonial Pipeline. USA získaly zpět miliony dolarů
od hackerů Colonial Pipeline… ale kryptoměny jsou stále v bezpečí, že? Dokud elektřina stále běží,
hádám. A pamatujte… příběh o Colonial Pipeline, sdílejte ho se svými přáteli…

Potrubí Colonial Pipeline bylo v pořádku, ale její majitel přiznává, že uzavřel kohoutky, protože si
nebyl jistý, jak dostane správně zaplaceno. Potrubí Colonial Pipeline bylo v pořádku, majitel ji zavřel,
aby se ujistil, že dostane správně zaplaceno. Když mluvíme o sdílení informací… Alexa zrušila
bezdrátovou síť, o které jsme mluvili minulý týden. Právě v čas…

Takže máme dobré zprávy… jsou věci, ve kterých vyhráváme. Jamesi, i při přípravě této epizody jsem
si říkal, že už dlouho jsme neříkali, jak vyhráváme. A pro náš poslední segment před krátkou letní
přestávkou, máme pár pozitivnějších příběhů, tak trochu dobrých zpráv. Soudce nařídil škole ve
Virginii, aby vrátila zpět do funkce učitele, který odmítl použít transgenderová zájmena.

Soudce z Virginie v úterý rozhodnul, že školní obvod musí dočasně vrátit zpět do funkce učitele
tělocviku, který byl vyloučen poté, co řekl, že odmítá oslovovat transgender studenty podle jejich
zájmena. Zájem žalobce zastávat svoje právo na svobodu projevu převažuje zájem odpůrce to právo
omezit. Ve skutečnosti dokonale citoval případ, který jsme zmiňovali minulý týden. Jamesi, tohle je
pokračující věc… zatímco se o tom vede soudní spor, rozhodli, aby tomu muži práci vrátili… dočasně.

Samozřejmě podle toho, jak rozhodnou, může být docela brzy zase bez práce. Zamýšlel jsem se nad
tou situací a představoval si…. projdeš tou celou věcí, přinutíš je udělat veškerou tu práci, přinutíš



je, aby tě vzali zpět, pak se vrátíš a jak se vše ustálí, řekneš: Končím. Promiňte, budete muset najít
někoho nového. Jen se jim to snaží co nejvíce znepříjemnit.

Míra očkování klesá a ohrožuje cíl Bidena na 4. července. Klesající míra očkování udělala z toho, co
úřady doufaly, že bude poslední míle očkovací kampaně, spíše maraton, což ohrožuje cíl prezidenta
Biden, dostat injekci do alespoň 70 % dospělých do 4. července. Promiň… ne tolik lidí tu injekci chce.

Další dobrá zpráva… a tohle v některých ohledech není dobrá zpráva, protože stále mluvíme o tom,
že lidé jsou kvůli podvodné pandemii bez práce. Sestřičky z Houstonu protestují poté, co přišly o
práci kvůli odmítnutí covid injekcí. Fantastická práce od našeho kamaráda Dereka Browse, a
zveřejněno na TheLastAmericanVagabond.com. K zaměstnancům nemocnice Methodist v Houstonu
se přidali podporovatelé z oblasti Houstonu, jelikož byli bez zaplacení propuštěni za to, že odmítli
covid injekce. Zaměstnanci nyní nemocnici žalují.

Co tato zvláštní zpráva o tom, jak dinosauří média se samy ničí a honí se za vším možným ve snaze si
udržet důležitost a samozřejmě příjem. Novinová reklama na film Sweet Tooth: Chlapec s parožím se
setkala s rozpolcenou reakcí. USA Today je terčem kritiky za reklamu, která na první pohled vypadá,
že se snaží přejít do trhu bulváru tím, že psali o dětech křížených mezi lidmi a zvířaty. Zatímco to
vypadalo jako skutečná přední strana z USA Today, ve skutečnosti to byla reklama pro nový seriál od
Netflixu Sweet Tooth. Jamesi, právě jsem o tom slyšel od posluchače, který mi napsal:

„Začal jsem sledovat nový seriál Sweet Tooth na Netflixu. Je to viru, který vyhladí lidstvo, a o vývoji
lidsko-zvířecích hybridech, což všechny „kladné” postavy si myslí, že je dobrá věc, protože lidé jsou
obecně hloupí a zlomyslní znečišťovatelé. Jediná známá „léčba” viru je vzít hybridní děti a extrahovat
sérum z jejich epifýzy, zatímco jsou naživu, což je samozřejmě zabije… a pak pravidelně dávat
injekce tohoto séra nemocným lidem. Můj manžel se díval pár minut u první epizody a ptal se, jak teď
mohou zveřejnit seriál o viru.”

Odpověď na to asi známe… je to tak očividné, že se musíte snažit, abyste to neviděli, nebo možná
vaše epifýza je už plná hliníku, fluoridu, glyfosátu a vážně to nevidíte. Poslední věc z těchto dobrých
zpráv… možná to nejsou úplně dobré zprávy, ale je to dobré pokračování z minulého týdne ohledně
punkové show na Floridě, která neočkovaným účtovala 1000 dolarů. Požádal jsem lidi na Floridě o
pomoc… moc děkuji Calebovi, který napsal: „Vyrostl jsem v Tampě a teď žiji v Orlandu, hodinu jízdy
daleko. Paul Williams – to byl pořadatel – nemá účet na LinkedInu nebo Facebooku, a na internetu
není nic o něm nebo této skupině kromě tohoto jednoho příběhu. Mám nějaké přátele v průmyslu,
včetně lidí, se kterými jsem chodil na střední, kteří organizují Tampa Pig Jig, 10. roční událost (bez
roušek) se bude konat v říjnu (Darius Rucker headlining).” Není to reklama. Nikdo, koho známe,
neslyšel o Paulu Williamsovi nebo Leadfoot Promotions. Leadfoot Promotions není licencovaná firma
nebo fiktivní jméno jakékoliv společnosti licencovanou u Florida Division of Corporations. Paul
Williams není registrovaný agent pro žádnou firmu na Floridě. Tato událost byla přesunuta z VFW na
Skate Park of Tampa. Trochu více zkoumání by mohlo odhalit zajímavá fakta, pokud tato událost se
uskuteční, a jestli se peníze vyberou.”

Samozřejmě tam bude cesta peněz. Trocha dobrých zpráv… jen trocha.

Corbett: Ano, ne naprosté, jak rádi říkáme, ale je důležité se zaměřovat na věci, které se dělají.
Vrátím se k té zprávě o sestřičkách z nemocnice v Houstonu. Jak říkáš, není rozhodně dobrou
zprávou, že tito lidé přišli o práci, ale je dobré, že jsou lidé, kteří se proti tomuto staví, a jsou ochotní
riskovat svoji práci. za to, co ví, že je správné pro ně a pro ostatní.

Věřte mi… chápu, že ne každý je v pozici, kdy by byl schopný říct šéfovi: „Běžte někam, raději
odejdu, protože tohle si nevezmu.” Spousta lidí je pod nátlakem… nevím jak ty, Jamesi, ale každý den



mi chodí emaily od lidí, co píšou: „Můj šéf mě do toho tlačí… můj zaměstnavatel říká, že se musím
očkovat. Co mám dělat?” Omlouvám, nemám kouzelnou hůlku. Nemohu vám dát nějaké magické
řešení.

Bude třeba, aby se lidé tomu postavili. Nemohu tu volbu udělat pro žádného jedince, nebo vinit lidi
za to, co musí udělat, aby uživili svoji rodinu. Ale když lidé jako tito riskují svoji práci a staví se proti
tomu, měli bychom je podpořit. Měli bychom se k nim přidat, abychom se ujistili, že nás jasně uslyší,
protože jeden způsob, jak nahlížet na celou covidovou krizi, je skrze perspektivu „pokusného
balónku”. Že celá tato krize je ve smyslu pokusný balónek pro bio-bezpečnostní stát. Jak daleko
mohou zajít? Jak rychle? Co lidé přijmou a kdy už řeknou ne?

Pokud jasně neřekneme: „Sakra ne!”, tak oni budou nadále tlačit. To je význam té fráze: Tato
pandemie skončí, jak ji skončíme my. Jak my řekneme Ne, jak to přestaneme tolerovat. A ano…
někteří lidé tím bohužel zaplatí svou prací. Podpořme tedy takové lidi v těchto činech. Doufám, že si
lidé přečtou ten článek.

Přidám svůj kousek do… ne ani tak dobrých zpráv, ale momentálně jsem ve 14. dni mého sedmi
denního zákazu nahrávat na YouTube. Stále mi nedovolují cokoliv nahrávat. To je jedno… když můj
hlavní kanál dostal 2. upozornění kvůli epizodě Nový svět další týden, a pak najednou se ta epizoda z
ničeho nic objevila a upozornění bylo pryč, a nedostal jsem žádné upozornění… To mi připomíná
Ryane Christina, který částečně získal zpět svůj YouTube kanál, ale některá videa byla nahodile
smazaná, nemohl nic dělat se svými playlisty… Dochází mi, že tohle není záměrné, podle mě existují
algoritmy a boti, kteří tyto věci cenzurují a implementují tato různá pravidla.

Podle mě doslova rozbili YouTube… rozbili jednu z největších stránek na internetu ve své zoufalé
snaze cenzurovat informace. „Aaa, lidé mluví… rychle tam pošlete boty… nesejde na tom, že to náš
systém rozbije.” To mi přijde jako… ne dobrá zpráva, ale je to něco. Doslova rozbíjí svůj vlastní
systém jen ve snaze nám zabránit v projevu. A hádej co? Nefunguje to. Protože dostávám stejné
množství zhlédnutí na všech alternativních platformách, kde zveřejňuji, než kolik jsem dostával na
YouTube. Takže… YouTube… můžete se sami zničit. Je mi jedno, pokud už nikdy tady nenahraji další
video. Vážně mi na tom nesejde. Pokud znáte nějakého nešťastlivce, který pouze sleduje YouTube,
můžete mu alespoň říct, že tam už nejsem.

Pilato: A znovu… platforma jménem YouTube… promiňte, už tam nemůžete nic dělat. Páni… miluji
práci Ryana Christina. V podstatě lidé mu dávají svoje přístupové údaje ke svým YouTube kanálům,
aby mohl v podstatě živě vysílat, všichni se na to podívají, on si to vysílání uloží, a pak jde jinde a
udělá to znovu. Je to ohromující… nevím, jestli se kdy k tomu uchýlíš… nejsi moc na živá vysílání, ale
znovu… vracíme se do éry pirátství a všichni se budeme muset činit.

Na závěr této 450. epizody Nového světu další týden. Chci oznámit, že si dáme krátkou letní
přestávku. Já nebudu vysílat po zbytek června. Jedu navštívit rodinu. Také budeme pracovat na
tajném projektu na MediaMonarchy, který se spustí v srpnu. Jsem z toho velmi nadšený… Jamesi, ty
a já, jak dohromady tak samostatně připravujeme spoustu novinek. Také si dáš krátkou přestávku,
kromě natáčení těchto epizod?

Corbett: Ano, v brzké budoucnosti mě čeká letní přestávka. Asi tu budeme jako obvykle další týden,
ale oznámím, kdy si dáme několika týdenní přestávku. Potřebujeme letní dovolenou stejně jako
všichni ostatní. Dáme si několika týdenní přestávku, ale oznámím to předem. Každopádně, ano…
Nový svět další týden bude mít několik týdnů přestávku.

Pilato: Ano… je to vtipné, protože už vidím, že se začíná oteplovat, a samozřejmě musíš vypnout
větráky a klimatizaci, aby nahrávka byla dobrá. Už to jde poznat, že během těch letních epizod se



začínáme trošku lesknout. Jamesi, moc si tě vážím… děkuji ti kamaráde.

Corbett: Super, nápodobně… děkuji, že děláš, co děláš. Těším se, jak si znovu promluvíme.

Pilato: Dobře, měj se.

Corbett: Měj se.

 

Překlad: David Formánek

Zdroj: otevrisvoumysl


